
 

 

CANDIDATE FOR THE MANAGEMENT BOARD DIRECTLY ELECTED BY THE GENERAL MEETING 
 
 
SECTION:   First Name:  Surname: 
 
FR   Simon  Coates 
 
Children in: S7FrA + P1FrB 
 
Nationality: British & French 
 
Profession:  Official at the General Secretariat of the Council of the EU 
 
Motivation:  
 
I have had children in the French section of the Ixelles school for almost 18 years. 
  
For the last two years I have been the APEEE's Vice President for Administration. In that role, while I have not always been able to invest as 
much time as I would have wished, I am proud to have been involved in the work that I believe has improved the service provided to parents and 
children and helped to ensure that it is sustainable. 
 
To see though the work that we have started, and to provide continuity for our parents and staff, I would like to continue to be involved in the 
APEEE's activities for the coming two years. 



 

 

CANDIDAT POUR LE COMITE D'ADMINISTRATION DIRECTEMENT ELU PAR L'ASSEMBLEE GENERALE 
 
 
SECTION :    Prénom :  Nom de famille : 
 
FR     Simon Coates 
 
Enfants dans les classes : S7FrA + P1FrB 
 
Nationalité : Franco-britannique 
 
Métier :  Fonctionnaire au Secrétariat général du Conseil de l'UE 
 
Motivation : 
 
Mes enfants sont scolarisés à l'école d'Ixelles, dans la section francophone, depuis près de 18 ans. 
 
Pendant les deux dernières années, j'ai eu l'honneur d'être le Vice-Président Administration de l'APEEE. Dans ce rôle, même si je n'ai pas 
toujours pu y consacrer autant de temps que j'aurais souhaité, je suis fier d'avoir été impliqué dans des travaux que j'estime avoir amélioré les 
services fournis aux parents et aux enfants et d'avoir contribué à les mettre sur une base durable. 
 
Pour poursuivre les tâches que nous avons commencé et ainsi fournir de la continuité pour nos parents et notre personnel, j'aimerais continuer à 
m'impliquer dans les travaux de l'APEEE pendant les deux années à venir. 
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